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f Ze hebben er duidelijk zin in om de klus te klaren. Van voor naar achter: Coby Wiltink van de Vereniging Almens Belang, voorzitter Mark Diepeveen van
SVAlmen en Rainier IIbrink van installatiebedrijf Wiltink. foto Jan Houwen

Voetballers trappelen van ongeduld
door Sandra Bouck

ALMEN - De champagne was al wel
zes keer opengetrokken maar
steeds kwam er een kink in de ka-
bel; ongeveer twintig tekeningen
passeerden de revue en voorzitter
Mark Diepeveen van SV Almen
moest in zeker vijf nieuwjaarstoe-
spraken de leden steeds opnieuw
om geduld vragen. En elke zater-
dag weer boden de voetballers
hun verontschuldigingen aan de
sportieve gasten aan voor de ver-
-loederde kleedkamers. Vanaf sep-
tember hoeft dat niet meer.
Grote euforie heerst op het com-
plex van de SV Almen aan de Bin-
nenweg. "Op de laatste ledenverga-
.dering sloeg ik met een grote mo-

ker een trits tegels van de muur
om maar aan te geven dat het nu
echt gaat gebeuren", lacht Diepe-
veen. Hij, maar ook Coby Wiltink
van de Vereniging Almens Belang
en vele andere betrokkenen, zijn
vreselijk blij. Niet alleen omdat de
vereniging eindelijk de felbegeerde
vernieuwing kan doorvoeren
maar vooral ook omdat het straks
relatief makkelijk is om een nieu-
we sportzaal eraan en erover te
bouwen. Maar dat is·pas stap twee.
Diepeveen spreidt de tekeningen
uit over de tafel in de kantine. Er
is goed over nagedacht. "We had-
den vijf kleedkamers. Dat wor-den
er vier zodat er meer douchegele-
genheid kan komen. Gelijktijdig
bouwen we er aan de buitenkant
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twee nieuwe kleedkamers voor de
buitensport bij. Dat gebeurt deze
zomer. Op het moment dat de
sportzaal wordt aangebouwd, wor-
den deze twee kleedkamers inpan-
dig en zijn ze bedoeld voor bin-
nensport. Omdat de sportzaal er-
overheen wordt geschoven ont-
staat boven ruimte voor. een geza-
menlijke kantine. Tegen die tijd
verbouwen wij onze kantine om
tot twee extra kleedkamers."
Ook Coby Wiltink is dik tevreden.
Ze wijst erop dat de nieuwe sport-
zaal, waarvoor de financiering ove-
rigens nog lang niet rond is, mooi
in het landschap komt te liggen
met het hoogste punt aan de kant
van het kanaal dat ook hoger ligt.
"En in de kantine boven heb je

straks een prachtig uitzicht over
zowel de velden buiten als de di-
verse sporten binnen. Ik geloof dar
ouders op deze wijze ook wee:
worden gestimuleerd een balletje
te slaan of te trappen. Zien spor-
ten doet sporten", zo denkt ze.
Al met al is heel slim omgegaan
met de beschikbare ruimte, maar
dat heeft flink wat passen en me-
ten gekost. Terwijl het nog nu
eens zeker is dat de sportzaal, die
is bestemd voor omnisportvereni-
ging Overa (tafeltennis, badmin-
ton, gymnastiek en volleybal),
wel kan komen. Het grootste dee,
van de bouwkosten van zes tor;
moet nog worden opgehoest. De
gemeentelijke planning gaat oven-
gens wel uit van 2014 .


